

目 次

· 万隆精神与“全球南方”合作 ·

- [3] 万隆精神的历史价值、当代发展与中国贡献 罗建波
- [27] 从万隆会议到“全球南方”崛起：国际发展知识范式转型探索
徐秀丽 马俊乐
- [44] 试论动荡变革世界中“全球南方”国家的安全合作 曾向红 陈明霞
- [66] “全球南方”语境下中非携手现代化之路 王 健 邹小婧

· 巴以问题研究 ·

- [88] 以色列的战时宣传缘何失利：基于“阿克萨洪水”行动的解释
黄日涵 姚浩龙 刘炜辰
- [117] 德国的巴以问题政策取向及其演进逻辑 李文红 刘泽昊

· 族群治理 ·

- [144] 伊朗政府对跨界族群的“身份嵌套”策略探析
——以库尔德人为例 武桐雨
- [166] 英文摘要

Published by Institute of West Asian & African Studies, Chinese Academy of Social Sciences

Add: No. 1, National Stadium N. Rd, Beijing 100101, China

E – mail: waaa@cass.org.cn

Website: <https://xyfz.ajcass.com>

CONTENTS

Bandung Spirit and Cooperation in the Global South

- [3] The Historical Value and Contemporary Development of the Bandung Spirit and China's Contribution *Luo Jianbo*
- [27] From the Bandung Conference to the Rise of Global South: The Transformation of the International Development Knowledge Paradigm *Xu Xiuli & Ma Junle*
- [44] A Study on the Security Cooperation among Global South Countries in a Turbulent and Changing World *Zeng Xianghong & Chen Mingxia*
- [66] The Path of China – Africa Joint Modernization in the Context of the Global South *Wang Jian & Zou Xiaojing*

The Palestinian – Israeli Issue

- [88] Why Did Israel's Wartime Propaganda Fail: an Explanation Based on the "Al – Aqsa Flood" Operation *Huang Rihan, Yao Haolong & Liu Weichen*
- [117] Germany's Palestinian – Israeli Policy Orientation and Its Evolutionary Logic *Li Wenhong & Liu Zehao*

Ethnic Governance

- [144] Analysis of the "Identity Nesting" Strategy of the Iranian Government towards Trans – border Ethnic Groups: Taking the Kurdish People as an Example *Wu Tongyu*

- [166] Abstracts